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Referat af bestyrelsesmøde, den 28.01.2019 kl. 17:00 i bestyrelsesrummet 

 
 

Til stede: Anny, Birger, Helene, Per, Ulla 

Ikke til stede: Malene 

 

Referent: Ulla 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Opfølgning fra bestyrelsesmødet den 22.10.2018 

 

2. El ladestan til elbiler 

 

3. Ophold i kælder uden lovlig grund (husorden) 

  

4. Eventuelt 

 

5. Trello (undervisning) 

 

 

1. Opfølgning fra bestyrelsesmødet den 22.10.2018 

 

Der var ingen kommentarer. 

 

 

2. El ladestan til elbiler 

 

Hvis der skal etableres el ladestan til elbiler skal Ejerlauget godkende da de har råderetten over 

parkeringspladserne. Anny har forelagt spørgsmålet for Ejerlauget, men de er ikke interesserede. 

 

Per fra bestyrelsen i Lejerbo kontakter alligevel KT Elektric for at høre pris, betingelser m.v. for 

opsætttelse af el ladestan. 

 

 

3. Ophold i kælder uden lovlig grund (husorden) 

 

Det er blevet observeret at der er unge mennesker der har taget ophold i kælderen i Blok A og Blok D for 

at drikke og ryge. 

 

Der indkøbes og opsættes videoovervågning i kælderen i Blok A, C og D (der er allerede opsat 

videoovervågning i Blok B. 

 



Bestyrelsen ønsker at tilføje i husordenen, at det ikke er tilladt af opholde sig i kældrene uden lovlig 

grund samt at rygning og brug af åben ild er forbudt på grund af brandfare. 

 

Det skal med som forslag på Afdelingsmødet i efteråret 2019. 

 

 

4. Eventuelt 

 

Oprydning i kældre: 

 

Der er ryddet op i kældrene, men der er stadig ting som henstår i barnevognsrum og kældergange. 

 

Anny og Helene stemmer dørklokker for at høre beboerne om de har ting i barnevognsrum m.v. uden at 

have fået tilladelse til det. 

 

 

Snerydning: 

 

Snerydning er, efter den nye ordning, ikke OK. 

 

Det sneede natten til lørdag den 26.01.2019 og der blev først, nødtørftigt, ryddet sne lørdag aften. 

 

Lejerbo betaler 23.000 kr. for perioden oktober-marts, uanset antal rydninger. 

 

Anny kontakter Administrationen angående snerydning. 

 

 

Lyskæde til juletræer: 

 

Der skal indkøbes nye og større lyskæder til juletræerne. 

 

 

Dørskilte: 

 

Nu har vi haft de nye entredøre et stykke tid og det har vist sig at det ikke er hensigtsmæssigt at der 

ikke er skilte med navne. Vi kan ikke nøjes med lejlighedsnummer og etage. 

 

Posten og pizzabude m.v. kan ikke finde ud af hvilken side beboeren boer til. 

 

 

5. Trello (undervisning) 

 

Anny var ikke med under dette punkt på grund af anden aftale. 

 

Helene gennemgik Trello så vi alle kan komme i gang med at bruge det. 

 

I den forbindelse aftalte vi at der skal indkøbes en projektor som permanent kan stå i 

bestyrelsesrummet. 

 

 

Næste møde: 

 
Onsdag, den 13.03.2019 kl. 17:00 i bestyrelsesrummet  

(kom gerne med bud på punkter til dagsordenen). 

 

 



 

Mødet slut kl. 19:00 

 

 

 


